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Protokół Nr II/2004 z dnia 30 marca 2004 roku
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie

Pan Adam Mysiara.

Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych, co stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Pana Rafała Lechowskiego.

Głosowanie

12 głosów – za

1 głos – wstrzymujący się

Zapytał czy są pytania do proponowanego porządku obrad?

Radny M.Żelezik
- Komisja Rewizyjna zgłosiła wniosek o przeniesienie 100.000zł z rezerwy oświatowej na kontynuację inwestycji w Mstyczowie,po kolejnych spotkaniach i
rozmowach proponujemy kontynuację budowy sali gimnastycznej przenieść do planów inwestycyjnych na 2005r.Wnioskuję o przeniesienie tego tematu jako pkt
4a proponowanego porządku  obrad z uwagi na obecność rodziców i nauczycieli, aby nie trzymać tych osób do końca sesji.

Pan Przewodniczący
- poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek do porządku obrad.

Głosowanie

5 głosów – za

3 głosy – przeciw

4 głosy – wstrzymujące się

Pani Sekretarz
- przypomniała że zmiany w porządku obrad sesji muszą być przyjęte bezwzględną większością głosów.
Pan Przewodniczący

- ponownie poddał pod głosowanie wniosek do porządku obrad.
głosowanie
10 głosów – za
2 głosy – wstrzymujące się
Wniosek przyjęto jako pkt porządku obrad 4a.
Przewodniczący odczytał porządek obrad po wprowadzeniu zgłoszonej zmiany.
Ad.2

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Głosowanie
13 głosów – za
Ad.3

Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( materiał w załączeniu do protokołu).

Ad.4

Pan Przewodniczący

- zgłosił konieczność sprawdzenia chodników z kostki brukowej, ponieważ w wielu miejscach jest ona zapadnięta ( nie dotyczy chodników które wykonywał
ZUK).
Radny T.Styczeń

- mieszkańcy Piołunki proszą o doziarnienie tłuczniem drogi powiatowej,
- wykonać rów przy drodze Krzcięcice – Mierzawa k/Syposz długości 120mb,
- w związku z tym , że wchodzi indywidualne ubezpieczenie strażaków OSP Krzcięcice prosi o ubezpieczenie 10 osób.
Radny M. Żelezik

- łącznik między torami Mstyczów  - Czepiec , była położona jedna warstwa nakładki, w wielu miejscach jest zniszczona i wymaga naprawy,
- zgłosił ścinkę poboczy w Przełaju Czepieckim ze środków na bieżące utrzymanie,
   woda stoi na drodze i niszczy nawierzchnię,
- zwrócił się o przyspieszenie prac na drogach.
Radny W. Tabor

- zwrócił się z prośbą o doziarnienie dróg w Gniewięcinie,
- udrożnić przepusty przy skrzyżowaniu drogi gminnej z powiatową w stronę Krężół,
- zasypać dziurę k/ Kaplicy w Gniewięcinie,
- k/ p.Lipskiego zasypany przepust
- zapytał ile osób będzie zatrudnionych do prac interwencyjnych i czy będzie ich
   wykorzystać do wycinki drzew owocowych koło budynku dawnej szkoły?
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- zapytał kiedy będzie robione oświetlenie w miejscowości Piła?
Radny R. Ostrowski

- mieszkańcy ul. Działkowej proszą o 1 lampę k/posesji Pani Rydzek,
- zapytał kiedy zostaną utwardzone pobocza przy ul. Majowej i z jakiego materiału,
   szlaka nie zdaje egzaminu,
- mieszkańcy ulic Kwiatowej i Zielonej proszą o remont tych ulic.
Radny Z. Konieczny

- zgłosił potrzebę czyszczenia rowu od szkoły w stronę stawu w Klimontowie,
- zgłosił ścinkę poboczy przy drodze powiatowej w Podsadku.
Radny M.Gliwiński

- mieszkańcy ul. Spokojnej proszą o zamontowanie 1 lampy oświetleniowej,
- zapytał kiedy będzie zrobiony wjazd do garaży na Oś. Skarpa?
Radny Z. Gładki

- zgłosił remont drogi od Łowinii do przystanku kierunek Wojciechowice,
- zgłosił odwodnienie w Pawłowicach, wykopanie rowu k/ p. Tatarczuch,
- odwodnienie między posesjami Panów Stradomskich ponieważ woda z pól zalewa
   posesje,
- zgłosił prośbę o przystanek dla sołectwa Zagaje.
Radny Z. Adamski

- zgłosił ścinkę poboczy przy drodze powiatowej w Sosnowcu,
- zapytał dlaczego łatają dziury na drogach firma nie robi wszystkich tylko omijają?
- zwrócił się o dowiezienie kamienia na utwardzenie placu przy przystanku,
- mieszkańcy ul. Bąkowskiej proszą o położenie asfaltu na odcinku gdzie było planowane odwodnienie ( zamiast odwodnienia).
Radny M. Żelezik

-         poprosił o przystanek dla Przełaja tam gdzie wcześniej był PKS – u.
Radny T.Styczeń

- mieszkańcy Wojciechowic Doły proszą o przystanek dla dzieci  ale dzieci chodzą do szkoły do Warzyna.
Radny Z.Konieczny

- w Jeżowie jest przerwa w masie bitumicznej na odcinku 100 - 130mb może Powiat wyraziłby zgodę na wykonanie tego odcinka, byłaby ciągłość.
- poprosił o przystanek dla Klimontowa.
Radny Z. Gładki

- poprosił Naczelnika Wydziału inwestycji aby razem z pracownikiem od spraw drogownictwa przyjechał na wizję dróg w jego terenie.
Radny Z. Adamski

- również poprosił Burmistrza  na objazd dróg,
- Rejon Energetyczny robił wymianę linii energetycznej, rozjeździli drogi polne tak, że nie można teraz nimi przejechać.
Pan Przewodniczący

- trudno określić które drogi robić w pierwszej kolejności bo praktycznie wszystkie są do remontu.
Ad. 4a

Radny M.Żelezik

- złożył wniosek aby kontynuację inwestycji w Mstyczowie (budowa sali gimnastycznej) przenieść  na rok 2005.
Pan Wiceprzewodniczący

- zgłosił wniosek formalny aby przyjmując wniosek radnego Żelezika, dyskusję nad nim przenieść na IV kwartał br.
Radny M.Żelezik

- zgadzam się aby rozpatrzyć możliwość kontynuacji inwestycji rozpatrywać przy prowizorium budżetowym.
Przedstawiciel Rady Rodziców

- zawsze dobrze układała się współpraca  z dyrektorem szkoły, radnymi, teraz trzeba się zastanowić pieniądze na fundamenty już zostały wydane, obecny stan tj.
wystające druty stwarzają zagrożenie dla uczących się dzieci i młodzieży korzystającej z boiska.
Przed wyborami wszystko było obiecane teraz nic się nie pamięta. Przemyślcie ten temat i podejmijcie decyzję.
Radny Z. Konieczny

- może Burmistrz wyjaśni dlaczego w tym roku nie można kontynuować inwestycji.
Pan J. Strzelec
- to co usłyszałem od Pana Gładkiego ścięło mnie z nóg. Są radni , którzy pełnią tą funkcję 2 – 3 kadencje, została opracowana Strategia  Rozwoju Gminy
określająca zadania z zakresu inwestycji między innymi budowa sal gimnastycznych.
Komisja Oświaty podejmuje wniosek o wstrzymaniu inwestycji, co byłoby gdyby wszyscy byli nauczycielami. Przenosicie 100.000zł do rezerwy a Burmistrz może
je przeznaczyć na pobory, chcemy usłyszeć na co te pieniądze pójdą. Uważam, że jeśli Burmistrz opracowując budżet znalazł te pieniądze i Rada nie przeczyła
ich przeznaczeniu oprócz Komisji Oświaty, to według mnie zmiana tej decyzji to jest niekompetencja Rady.
 Pani T.Hajduga – nauczyciel SP w Mstyczowie

- dlaczego nasze dzieci są gorsze niż te w Sędziszowie, dlaczego nie mogą godnie pójść do szkoły w której będzie sala gimnastyczna , która pozwoli na
prawidłowy rozwój fizyczny dzieci i młodzieży. Nie można powiedzieć że nasze dzieci idąc do szkół ponadgimnazjalnych mają równy start z tymi z miasta.

Pan Wiceprzewodniczący
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- można odpowiedzieć różnie czy dzieci w Boleścicach a jest ich ponad 100, czy w Tarnawie mają być gorsze od tych z Sędziszowa, jest to problem ogólny. Mogę
zapytać czemu tamta Rada nie dokończyła inwestycji? Motywując swoje stanowisko nie zastawiam się Rządem tylko my nie wiemy jakie będą pieniądze, coraz
więcej zadań nam przybywa , na które pieniędzy nie dostajemy, np. w ubiegłym roku mieliśmy zatrudnionych ok. 180 osób za pośrednictwem PUP. W tym roku
miało być do prac publicznych 25  a może Burmistrz dostanie 10. Ponad połowa budżetu gminy jest przeznaczana na oświatę i są dylematy co wybrać.
Przedstawiciel Rodziców

- dziwi mnie że były pieniądze w Urzędzie Marszałkowskim i zabieracie 100.000zł zamiast dołożyć, teraz wypadałoby zrównać z ziemią żeby nie doszło do
wypadku.
Radny R.Lechowski

- koszty zabezpieczenia fundamentów wyliczono na kwotę 19.000zł, skoro mamy zasypać to jak później wracać i kontynuować budowę.
Radny Z. Gładki

- zapytał komu radny udziela tych wyjaśnień?
Radny M. Żelezik

- uważam że na 2005 rok możemy planować tą samą kwotę tj. 100.000zł, pozostałe środki starać się pozyskać z innych źródeł.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie wnioski zgłoszone w sprawie inwestycji w Mstyczowie:
I  - przeniesienie realizacji inwestycji przy SP w Mstyczowie na rok 2005
      Głosowanie
       4 głosy – za
      10 głosów – przeciw
II – przeniesienie dyskusji na temat budowy sali gimnastycznej przy SP Mstyczów na
       IV kwartał 2004 roku.
       Głosowanie
       10 głosów – za
         3 głosy – wstrzymujące się

Radny J.Wiencek

- jeśli kolega mówi o kosztorysie zabezpieczenia fundamentów to proszę przedstawić koszty wybudowania sali i jej utrzymania.
Pan K.Chmaruk

- przedstawił kosztorysy budowy metodą tradycyjną oraz metodą samonośnych stalowych profili łukowych , podkreślił iż są to koszty wyliczone na dziś, nie
wiemy jakie będą ceny materiałów ( kosztorysy w załączeniu do protokołu).
Ad. 5

Pani Skarbnik

-   przedstawiła uchwałę w sprawie form i zasad współdziałania Gminy z podmiotami nie zaliczanymi do sektora finansów publicznych i nie działającymi w celu
osiągnięcia zysku oraz trybu postępowania o udzielenie z budżetu Gminy dotacji tym podmiotom, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonania zleconego
zadania.
W związku z tym że łączy się ta uchwała z następną dotyczącą współpracy z organizacjami pozarządowymi – odczytała zapisy ustawy o pożytku publicznym i
wolontariacie Dz. U. Nr 96 z 2003 roku poz. 873. Art. 4 w/w ustawy określa zadania, art. 7 ustawy o samorządzie gminnym  określa działania związane z
realizacją zadań Gminy. Przedstawiła wzory załączników do uchwały.
Radny R.Ostrowski

- ŧ 12 pkt 2 uchwały , o jaki okres chodzi?
Pani Skarbnik

- określony zostanie w umowie.
Pan Przewodniczący

- poddał uchwałę pod głosowanie.
Głosowanie
14 głosów – za                           uchwała Nr II/9/2004
Ad. 6

Pani Skarbnik

- przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Sędziszów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego i wolontariacie.
Głosowanie
14 głosów – za                            uchwała nr II/10/2004
Ad.7

Pani Skarbnik

- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004 rok
I – dotyczy otrzymanych dotacji na zakup pomocy naukowych dla szkół podstawowych  9.221 zł, dla gimnazjów 4.834zł, refundacja za oświetlenie uliczne 47.287
oraz 4.000zł na utworzenie stanowiska do wypłaty zasiłków rodzinnych.
Głosowanie
14 głosów – za                          uchwała nr II/11/2004
II  - dotyczy udzielenia dotacji dla ZUK w kwocie 10.000zł z rezerwy budżetowej.
Radny W.Tabor

- jaka kwota rezerwy zostaje?
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Pani Skarbnik

- w rezerwie zostaje 40.000zł.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia rezerwy dla ZUK.
Głosowanie
13 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się           uchwała nr II/12/2004
Pani Skarbnik

- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie – zmniejszenie dotacji oświatowej o kwotę 162.543zł, propozycja pokrycia tego niedoboru z oświetlenia
30.643zł i ze sprzedaży nieruchomości dla PALKO 131.900zł.
głosowanie
13 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się              uchwała nr II/13/2004
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w załącznikach 2 i 8 uchwały budżetowej, RIO zwróciła uwagę o zmianę zapisu , środki na drogi powiatowe mają być w
dziale 600 a nie 750 ( w projekcie budżetu mieliśmy dobrze zapisane , kazano zmienić i teraz się okazał że w pierwotnej wersji mieliśmy zapis prawidłowy).
Głosowanie
14 głosów – za             uchwała nr II/14/2004
Pan Burmistrz

- przedstawił uchwałę w sprawie zmian w budżecie  - dotyczy nadwyżki budżetowej, przeznaczenie jej na pokrycie deficytu – 1.398.808zł.
Nadwyżka powstała ze zwiększenia ponadplanowych dochodów, oszczędności przyjętego planu wydatków, tą kwotę proponujemy na zmniejszenie kredytu.
Pan Przewodniczący

- poddał uchwałę pod głosowanie:
14 głosów – za              uchwała nr II/15/2004
Pani A.Porębska

- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004r, dotyczy przeniesień środków w oświacie na remont dachu w Przedszkolu – 21.794zł.
głosowanie
14 głosów – za             uchwała nr II/16/2004
Ad. 8

Pani A.Porębska

- przedstawiła zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek dodatków:
motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat , za warunki pracy dla nauczycieli oraz szczegółowych zasad i warunków ich przyznawania, szczegółowego sposobu
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz za godziny doraźnych zastępstw, wysokość oraz zasady  przyznawania i wypłacania nagród dla
nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze, wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i
wiejskiego.
Głosowanie
13 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się          uchwała nr II/17/2004
Ad. 9

Pani A.Porębska

- przedstawiła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych przeznaczonych na dodatki motywacyjne dla nauczycieli w roku 2004 – 7%.
Głosowanie
13 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się           uchwała nr II/18/2004
Ad. 10

Pani A.Włodarczyk

- przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu Targowiska w Sędziszowie
zgodnie z sugestiami Komisji ŧ 6 pkt.3 ppkt 3 otrzymuje brzmienie „Rosnące  w warunkach naturalnych grzyby śwież, z wyjątkiem grzybów pochodzących z
własnej hodowli lub legitymujących się dokumentem zakupu”.
Głosowanie
13 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                uchwała nr II/19/2004
Ad. 11

Pani Sekretarz

- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w Statucie SCK w Sędziszowie, wpisuje się nową komórkę organizacyjną Gminne Centrum Informacji oraz określa się
zakres działalności.
Głosowanie
14 głosów – za                                  uchwała nr II/20/2004
Ad. 12

Pani Sekretarz

- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w Statucie ZUK w Sędziszowie – zapis dotyczy zmiany że dyrektora zatrudnia i zwalnia Burmistrz, a nie jak było
powołuje i odwołuje Burmistrz, oraz że Regulamin Organizacyjny zakładu nadaje Dyrektor po uzyskaniu pozytywnej opinii Burmistrza.
Na te zapisy zwrócił nam uwagę Nadzór Wojewody.
Głosowanie
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14 głosów – za                                uchwała nr II/21/2004
Ad. 13

Pan Przewodniczący

- przedstawił uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania Programu Rozwoju Lokalnego Gminy Sędziszów.
Głosowanie
10 głosów – za                                uchwała Nr II/22/2004
Ad. 14

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie zmian w uchwałach własnych Nr II/45/2003
i Nr IV/51/2003 – użyty w uchwałach zwrot „najniższego wynagrodzenia” zastępuje się zwrotem „minimalnego wynagrodzenia”.
Uchwała ta zostaje podjęta w celu dostosowania nazewnictwa gdzie wg obowiązujących przepisów zwrot „najniższego wynagrodzenia” został zastąpiony
zwrotem „minimalnego wynagrodzenia”.
Głosowanie
13 głosów – za                                  uchwała nr II/23/2004

Ad. 15

Pan Burmistrz

- przedstawił pismo Pani Wójt Nagłowice w sprawie wyrażenia zgody na korzystanie przez nich ze składowiska odpadów komunalnych w Borszowicach – oferują
1000m3 rocznie. Przedstawił analizy przygotowane przez Dyrektora ZUK, koszty eksploatacji są bardzo wysokie – prognozowany czas żywotności był na 15 lat,
teraz widać że jego żywotność wydłuży się nawet do 30 lat bo śmieci jest coraz mniej a przy zastosowaniu segregacji ten czas będzie jeszcze dłuższy. Podał
ilości odpadów przyjmowane na składowisko od 5 lat:
1999 rok – 14.050 m3
2000 rok – 13.169 m3

2001 rok -   7.146 m3

2002 rok -   7.015 m3

2003 rok -   5.161 m3

Koszty jednostkowe są coraz wyższe, wzrastają opłaty związane z ochroną środowiska, jest obowiązek prowadzenia monitoringu, zmniejsza się ilość
przyjmowanych odpadów. Jeżeli przyjmiemy Nagłowice to jako zespół kilku gmin będzie łatwiej pozyskać środki z zewnątrz. Poprosił o pozytywne rozpatrzenie
sprawy.
Radny Z.Gładki

- droga w kierunku Trzcińca staje się konieczna bo jest to najkrótsza droga od Nagłowic, w tej sytuacji należy wymusić na gm. Nagłowice udział w budowie tej
drogi.
Pan Przewodniczący

- to gmina Nagłowice dąży do korzystania z naszego wysypiska i im powinno zależeć  aby dojazd był jak najkrótszy.
Pan Burmistrz

- będzie to na zasadzie porozumienia i umowy, problemu z odbiorem odpadów nie będą mieli, bo inni ich przyjmią. Myślę że korzystanie przez nich z tej drogi
będzie argumentem do wystąpienia o środki do funduszy strukturalnych.
Radny Z.Adamski

- śmieci byłoby więcej gdyby ZUK sam woził, bo nie trafiałyby na inne wysypiska.
Pan N.Jawor

- na wysypisku śmieci mniej za to w lasach coraz więcej.
Pan Burmistrz

- od początku kadencji występujemy z apelami o utrzymanie czystości, kontrolujemy czy mieszkańcy posiadają pojemniki. Po przyjęciu grupy pracowników do
prac publicznych będziemy porządkować gminę ale to od nas zależy czy będzie czysto.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie wyrażenie zgody na korzystanie przez Gminę Nagłowice z wysypiska odpadów komunalnych w Borszowicach.
Głosowanie
13 głosów – za

Radny M.Żelezik

- przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2004 rok.
Głosowanie
12 głosów – za
2 głosy – wstrzymujące się
Pani Wiceprzewodnicząca

- przedstawiła plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2004 rok.
Radny T.Styczeń

- przedstawił plan pracy Komisji Zdrowia, Ładu i Porządku Publicznego na 2004 rok.
Radny J. Psonak
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- przedstawił plan pracy Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy na 2004 rok.
Radny Z.Konieczny

- przedstawił plan pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2004 rok.
Plany stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

Ad. 16

Pan Burmistrz

. udzielił odpowiedzi na interpelacje dla:
Przewodniczący Rady – sprawdzimy stan chodników na terenie miasta,
T. Styczeń – doziarnienie tłuczniem drogi powiatowej w Piołunce zgłosimy,

-         rów w Krzcięcicach będziemy wykonywać,
-         jeśli chodzi o ubezpieczenie strażaków ustawa narzuca zadanie a nie dostajemy
pieniędzy, badanie 1 osoby kosztuje 30 zł, ubezpieczenie 75zł, szkolenie na dowódców 100zł ,ubranie z atestem od 1 maja 2.000zł, hełm 600zł i buty
400zł.
U nas jest 14 jednostek, jeśli chodzi o wyposażenie bojowe nie jesteśmy w stanie wyposażyć wszystkich. Założyliśmy że ubezpieczymy po 4 strażaków,
w Krzcięcicach 6 – 8. Tam gdzie są wozy bojowe zakupimy ubrania, na które jeszcze teraz dostaniemy dopłaty.

M.Żelezik – łącznik Mstyczów – Czepiec przyjmiemy do planu na 2005 rok, w br.
                    możemy uzupełnić,

-         ścinkę poboczy w Przełaju Czepieckim zgłosimy do Powiatu,
-         jeśli chodzi o przyspieszenie remontów dróg to pierwszy przetarg nie odbył się bo wpłynęła tylko jedna oferta, nastąpny będzie 4 maja.

W. Tabor – doziarnianie dróg gminnych będziemy wykonywać,
-         przepust jeśli będzie to możliwe to zrobimy,
-         przy Kaplicy zasypiemy wyrwę,
-         k/Lipskiego remont jest w planach.
-         Rozbudzone zostały nadzieje wśród osób zatrudnianych za pośrednictwem PUP, do dziś nie ma jeszcze pieniędzy. Wybraliśmy 25 osób w

najtrudniejszej sytuacji rodzinnej, PUP przymierzył dla nas 10 osób, na naszą prośbę wyrazili zgodę na 12 publicznych pozostali jako
interwencyjni.

R. Ostrowski -  będziemy się starać nawieźć tłuczeń na ul. Majową,
-         wyliczono koszt oświetlenia przy ul. Działkowej na kwotę 1.700zł,
-         remont ulic Zielonej i Kwiatowej będziemy wykonywać w miarę możliwości.

Z. Konieczny – czyszczenie rowu w Klimontowie postaramy się wykonać,
-         ścinka poboczy w Podsadku będziemy robić ale jest prośba aby
mieszkańcy pomogli odwozić ziemię.
-         przystanki przekażemy dla sołectw Sosnowiec, Tarnawa, Zielonki, Zagaje,
Klimontów, następne mamy przyrzeczone do końca czerwca.

M. Gliwiński – wjazd do garaży na Oś. Skarpa można położyć płyty ażurowe, proszę
                          rozmawiać z mieszkańcami czy dołożą się finansowo,

-         jeśli chodzi o oświetlenie ul. Spokojnej tam potrzeba zamontować
kilka lamp, problem wymaga dokładnego rozpatrzenia.

Z. Gładki – remont drogi Łowinia – Wojciechowice w stronę p.Wrony zgłosimy,
-         rów k./ Tatarczuch wykonamy,
-         k/ Stradomskich dojedziemy na miejsce i sprawdzimy.

Z.Adamski – pobocza, rowy, przepusty przez Sosnowiec zgłosimy do Powiatu,
-         k/CN będziemy robić sami,
-         ZDP na razie remontuje najgorsze dziury, to jeszcze nie jest właściwy remont,
-         Kamień na przystanek w Sosnowcu dowieziemy,
-         Na ul. Bąkowskiej zalewa dwie posesje ludzie czekają na odwodnienie.

Radny Z.Adamski

-         stan drogi jest tak zły że nie można przejechać.
Pan K.Chmaruk

- w ubiegłym roku robiąc drogę zamontowaliśmy korytka i teraz zalewa p.Synal
i p.Białka chcemy dalej poprowadzić korytka odwadniające zrobić przepust i odprowadzić wodę do rzeki.
Pan Burmistrz

- mam nadzieję, że przetargi nie wyjdą drogo , zaoszczędzimy jakieś środki i uda nam się zrobić coś więcej.
Pani M. Muzoł

- zanotowałam wszystkie wnioski i pismem zostaną one przekazane do ZDP.
Pan Przewodniczący

- proszę przekazać od starego cmentarza  k/PGR.
Radny W.Tabor

- jaki procent budżetu powiatu jest przeznaczony na drogi.
Pani M. Muzoł

- sesja budżetowa jest dopiero jutro.

Ad. 17

Pan K. Chmaruk

- poprosił sołtysów o rozwieszenie na wsiach ogłoszeń o wnioskach, uwagach i propozycjach mieszkańców do planu zagospodarowania przestrzennego, do 30
kwietnia br. Do Urzędu Miejskiego.



2004 rok

2004 rok

Pan M. Jaskurzyński

- zgłosił wniosek o podniesienie prowizji dla Sołtysów z 6% na 10%.
Radny Z. Konieczny

- zgłosił wniosek o zatwierdzenie dobudowy oświetlenia ulicznego w Jeżowie zaplanowanego na rok 2005 do realizacji w 2004r.
Radny Z.Gładki

- zgłosił wniosek o zamianę na swoim terenie odcinka drogi, nakładkę położyć jako ciąg dalszy a nie zostawiać największych dziur, jest to ustalone z Radą
Sołecką i mieszkańcami.
Radny M. Żelezik

- zgłosił dobudowę 3 lamp od wiaduktu w stronę kościoła i 2 lam od kościoła.
Radny W.Tabor

- proszę powrócić do tematu zakupu równiarki i walca.
Radny Z.Adamski

- zgłosił oznakowanie ul. Kieleckiej tablicą , wzdłuż torów dojazd do zakładu PKP.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski:
1)     zamiana  miejsca położenia nakładki bitumicznej w Łowinii.
2)     Oświetlenie ul. Działkowej za 1.700zł.
3)     Wykonanie oświetlenia w Jeżowie za 5.400zł.

Głosowanie
14 głosów – za
Pozostałe wnioski zostaną przepracowane i rozpatrzone.
Ad. 18
Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.
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